
 
ЕВРОПЕЙСКИ СЪЮЗ 

Европейски фонд 
за регионално развитие 

Инвестираме във вашето бъдеще 

 
 

www.eufunds.bg 

 
ОПЕРАТИВНА ПРОГРАМА 

„Развитие на конкурентоспособността 
на българската икономика” 2007-2013 

www.opcompetitiveness.bg 
 

 
Проект BG161PO003-5.0.01-0004: „Осигуряване на публичност и прозрачност на дейностите по оперативна програма 

„Развитие на конкурентоспособността на българската икономика” 2007 – 2013” е финансиран по Приоритетна ос 5 
„Техническа помощ“ на оперативна програма „Развитие на конкурентоспособността на българската икономика” 2007 – 

2013”, съфинансирана от Европейския съюз чрез Европейския фонд за регионално развитие 

  

Документът е изготвен съгласно договор за възлагане на обособена позиция № 2 
„Извършване на медиен мониторинг и изработване и предоставяне на контент анализ на 
публикациите и излъчванията в печатните и електронни медии по теми, свързани с ОП 

"Развитие на конкурентоспособността на българската икономика" 2007-2013” от обществена 
поръчка с предмет: „Социологически проучвания за изпълнение, мониторинг и оценка на 
Комуникационния план на Оперативна програма „Развитие на конкурентоспособността на 

българската икономика” 2007 – 2013” 
 

ЕСТАТ ООД, С ПОДИЗПЪЛНИТЕЛ МЕДИЯЗУУМ ООД 

 

 

 

 

Медиен мониторинг 
 

14 юли 2013 
 



 

 

2 

М
е
д

и
е
н
 м

о
н

и
то

р
и
н

г 
| 
 7

/1
4
/2

0
1
3

 

Медиен мониторинг 
14 юли 2013 

Съдържание 
 

Медиен мониторинг – обобщение .........................................................................................................4 

 

Телевизии и радиостанции ....................................................................................................................5 

Няма намерена информация. ............................................................................................................5 

 

Национални печатни медии ...................................................................................................................6 

Няма намерена информация. ............................................................................................................6 

 

Регионални печатни медии ....................................................................................................................7 

Източник: в. Знаме, Търговище .........................................................................................................7 

Заглавие: ЗАСЕДАНИЕ НА РАБОТНА ГРУПА .................................................................................7 

 

Източник: в. Топ новини, Шумен ........................................................................................................8 

Заглавие: Емел Расимова участва в заседание за разработване на нова програма .................8 

 

Периодични печатни издания ................................................................................................................8 

Няма намерена информация. ............................................................................................................9 

 

Интернет издания и блогове ............................................................................................................... 10 

Източник: www.news.bg ................................................................................................................... 10 

Заглавие: Найденов иска евросредства за отбраната ни ............................................................ 10 

 

Източник: www.novini.dir.bg ............................................................................................................. 11 

Заглавие: ОИЦ Кюстендил представи актуални програми пред бизнесмени в Дупница ......... 11 

 

Източник: www.novini.dir.bg ............................................................................................................. 12 

Заглавие: Ангел Найденов участва в среща на сдружение “Българска отбранителна 
индустрия“ ........................................................................................................................................ 12 

 

Източник: www.cross-bg.net ............................................................................................................. 13 

Заглавие: Ангел Найденов участва в среща на сдружение "Българска отбранителна 
индустрия" ........................................................................................................................................ 13 

 

Източник: www.vesti.bg .................................................................................................................... 14 

Заглавие: А. Найденов: Има готовност да се работи съвместно с отбранителната индустрия
 ........................................................................................................................................................... 14 

 

Източник: www.dariknews.bg ........................................................................................................... 15 

Заглавие: ОИЦ Кюстендил представи актуални програми пред бизнесмени в Дупница ......... 15 

 

Източник: www.news.data.bg ........................................................................................................... 16 

Заглавие: Найденов участва в среща на сдружение "Българска отбранителна индустрия" ... 16 

 

 



 

 

3 

М
е
д

и
е
н
 м

о
н

и
то

р
и
н

г 
| 
 7

/1
4
/2

0
1
3

 

Източник: www.novini.bg .................................................................................................................. 17 

Заглавие: Найденов участва в среща на сдружение "Българска отбранителна индустрия" ... 17 

 

Източник: www.novini.dir.bg ............................................................................................................. 18 

Заглавие: А. Найденов: Има готовност да се работи съвместно с отбранителната индустрия
 ........................................................................................................................................................... 18 

 

  



 

 

4 

М
е
д

и
е
н
 м

о
н

и
то

р
и
н

г 
| 
 7

/1
4
/2

0
1
3

 

Медиен мониторинг – обобщение 
 
 
14.07.2013 г. 
 

Вид медия Брой материали 

Общо за електронните медии, от които: 0 

 телевизии 0 

 радиостанции 0 

Общо за печатните и интернет базираните медии, от които: 11 

 вестници, от които: 2 

 - национални 0 

 - регионални 2 

 периодични издания 0 

 интернет издания и блогове 9 

Общо за деня 11 



 

 

5 

М
е
д

и
е
н
 м

о
н

и
то

р
и
н

г 
| 
 7

/1
4
/2

0
1
3

 

Телевизии и радиостанции 

 
Няма намерена информация. 
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Национални печатни медии  
 
Няма намерена информация.  



 

 

7 

М
е
д

и
е
н
 м

о
н

и
то

р
и
н

г 
| 
 7

/1
4
/2

0
1
3

 

Регионални печатни медии 
 
Дата: 12.07.2013  
Източник: в. Знаме, Търговище  
Страница: 2  
Брой думи: 86  
 
 
Резюме: Областният управител на област Търговище Емел Расимова участва във второто 
заседание на работната група, координираща разработването на новата Оперативна програма 
"Иновации и конкурентоспособност 2014 - 2020". Работната група е назначена със заповед на 
министъра на икономиката и енергетиката и заседава в гр. София.  
 
Заглавие: ЗАСЕДАНИЕ НА РАБОТНА ГРУПА  
Подзаглавие:  
Автор:  
Текст: Областният управител на област Търговище Емел Расимова участва във второто 
заседание на работната група, координираща разработването на новата Оперативна 
програма "Иновации и конкурентоспособност 2014 - 2020". Работната група е назначена със 
заповед на министъра на икономиката и енергетиката и заседава в гр. София.  
Емел Расимова участва в заседанието като представител на Регионалния съвет за развитие на 
Североизточния район, обхващащ областите Варна, Добрич, Шумен и Търговище.  
На заседанието бе представен втори вариант на концепцията за оперативната програма, 
разгледан бе и актуализиран график за нейното разработване.  
12.07.2013 г.  
 



 

 

8 

М
е
д

и
е
н
 м

о
н

и
то

р
и
н

г 
| 
 7

/1
4
/2

0
1
3

 

Дата: 12.07.2013  
Източник: в. Топ новини, Шумен  
Страница: 7  
Брой думи: 84  
 
 
Резюме: Областният управител на Търговище Емел Расимова участва във второто заседание 
на работната група, координираща разработването на новата Оперативна програма "Иновации 
и конкурентоспособност 2014 - 2020". Работната група е назначена със заповед на министъра 
на икономиката и енергетиката и заседава вчера в София.  
 
Заглавие: Емел Расимова участва в заседание за разработване на нова програма  
Подзаглавие:  
Автор:  
Текст: Областният управител на Търговище Емел Расимова участва във второто заседание на 
работната група, координираща разработването на новата Оперативна програма "Иновации и 
конкурентоспособност 2014 - 2020". Работната група е назначена със заповед на министъра 
на икономиката и енергетиката и заседава вчера в София.  
Расимова участва в заседанието като представител на Регионалния съвет за развитие на 
Североизточния район, обхващащ областите Варна, Добрич, Шумен и Търговище. На 
заседанието беше представен втори вариант на концепцията за оперативната програма. 
Беше разгледан и актуализиран график за нейното разработване.  

12.07.2013 г. 
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Периодични печатни издания  
 
Няма намерена информация. 
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Интернет издания и блогове  
 
Дата: 13.07.2013  
Източник: www.news.bg  
Връзка: http://news.ibox.bg/news/id_876373829  
Брой думи: 359  
 
 
Резюме: Министърът на отбраната Ангел Найденов отправи молба към членовете на 
сдружение „Българска отбранителна индустрия" да направят предложения за промени в Закона 
за обществените поръчки и Наредбата за възлагане на специални обществени поръчки, които 
да водят до облекчаване на процедурите, без това да влиза в противоречие с европейските 
директиви.  
 
Заглавие: Найденов иска евросредства за отбраната ни  
Подзаглавие:  
Автор:  
Текст: Министърът на отбраната Ангел Найденов отправи молба към членовете на сдружение 
„Българска отбранителна индустрия" да направят предложения за промени в Закона за 
обществените поръчки и Наредбата за възлагане на специални обществени поръчки, които да 
водят до облекчаване на процедурите, без това да влиза в противоречие с европейските 
директиви.  
По време на срещата им във Варна той запозна участниците с инвестиционната политика на 
Министерството на отбраната и с инициативите, свързани с развитието на отбранително-
технологичната индустриална база, в интерес на сигурността и отбраната.  
„Очаквам днешната дискусията да доведе до конкретни резултати за всички участници, тъй 
като тя е не само възможност за осъществяване на личен контакт, но най-вече платформа за 
обмен на идеи и предложения за решаване на проблемите", посочи Найденов.  
В своето изказване той пoясни, че има създадена работна група за развитие на технологично-
индустриалната база, чиято задача е да работи за промяна на нормативната уредба с цел 
облекчаване на лицензионните и разрешителни режими.  
Министър Найденов каза още, че ръководството на Министерството на отбраната подкрепя 
пилотната инициатива на Европейската агенция по отбрана за използване на европейските 
структурни фондове в областта на отбраната.  
„Заявили сме желание наши експерти да се включат в работните групи за разработване на 
Стратегията за интелигентна специализация и изискванията за оперативна програма 
„Конкурентоспособност и иновации" за следващия програмен период (2014-2020 г.)", уточни 
военният министър.  
Министър Найденов подчерта, че основните стратегически документи, очертаващи политиката 
на Министерството на отбраната за развитие на целия сектор - „Стратегия за развитие на 
българската отбранително-технологична индустриална база и „Стратегия за изследвания и 
технологии в сигурността и отбраната", приети през 2012, са останали само на хартия и нямат 
практическа реализация.  
„Взаимоотношенията между Министерството на отбраната и предприятията от българската 
отбранителна индустрия са сведени до нула", каза той.  
В заключение министър Найденов отбеляза, че от страна на ръководството на Министерството 
на отбраната има готовност да се работи съвместно с отбранителната индустрия и да се 
увеличи процентът на участие на ведомството с цел реализиране на възможностите на 
българските компании.  
Очакванията на бизнеса са свързани предимно със стабилизиране на средата в страната и 
възможностите за инвестиции и планиране на дейността на дружествата.  
Бяха обсъдени още въпроси, свързани с пътищата, способите и механизмите за бъдещото 
развитие на отбранителната ни индустрия.  
 

http://news.ibox.bg/news/id_876373829
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Дата: 13.07.2013  
Източник: www.novini.dir.bg  
Връзка: http://novini.dir.bg/news.php?id=14428535  
Брой думи: 289  
 
 
Резюме: Екипът на Областен информационен център - Кюстендил проведе в Дупница 
информационна среща, на която представи пред заинтересовани представители на бизнеса 
актуална информация по Оперативна програма „Развитие на конкурентоспособността на 
българската икономика 2007-2013 г.“.  
 
Заглавие: ОИЦ Кюстендил представи актуални програми пред бизнесмени в Дупница  
Подзаглавие:  
Автор:  
Текст: Екипът на Областен информационен център - Кюстендил проведе в Дупница 
информационна среща, на която представи пред заинтересовани представители на бизнеса 
актуална информация по Оперативна програма „Развитие на конкурентоспособността на 
българската икономика 2007-2013 г.“.  
Участниците в срещата проявиха подчертан интерес към представянето на възможностите и 
промените в условията за кандидатстване по процедура за подбор на проекти „Енергийна 
ефективност и зелена икономика“, която е финансирана по линия на Оперативна програма 
„Развитие на конкурентоспособността на българската икономика 2007-2013 г.“. Сред 
представените нови условия при подготовката на проектни предложения за кандидатстване за 
безвъзмездна финансова помощ по процедурата BG161PO003-2.3.02 „Енергийна ефективност 
и зелена икономика“, бяха посочени въвеждането на по-облекчени условия относно избора на 
изпълнител по Процедурата и увеличения процент на авансовите плащания на безвъзмездна 
финансова помощ по съответния проект. Участниците в срещата получиха информация за 
новото ПМС 69/11.03.2013 г. и стъпките за определяне на изпълнител според него.  
Интерес на срещата предизвика и презентацията за често допускани грешки и затруднения при 
подготовката и изпълнението на проекти по Оперативна програма „Развитие на 
конкурентоспособността на българската икономика 2007-2013 г.“, като сред примерите 
бяха посочени липсата на ясна и конкретна обосновка и анализ на необходимостта от 
проектните дейности; неточно попълнени индикатори; некоректно попълнен бюджет и залагане 
на нереалистични срокове за изпълнение на дейностите в графика на изпълнението им.  
На информационното събитие беше представен също проектът на насоките за кандидатстване 
по предстоящата за обявяване процедура „Технологична модернизация в малки и средни 
предприятия“ по ОП „Конкурентоспособност“.  
Добри практики от реализирани от бизнеса проекти по оперативни програми също бяха 
представени на срещата. Екипът на Областен информационен център - Кюстендил информира 
присъстващите, че в рамките на своята дейност Центърът събира и популяризира добри 
практики от реализирани проекти в област Кюстендил по оперативните програми, 
съфинансирани от Структурните и Кохезионния фонд на Европейския съюз.  
DarikNews  
 

http://novini.dir.bg/news.php?id=14428535
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Дата: 13.07.2013  
Източник: www.novini.dir.bg  
Връзка: http://novini.dir.bg/news.php?id=14432120  
Брой думи: 160  
 
 
Резюме: /КРОСС/ Министърът на отбраната Ангел Найденов участва в работна среща на 
членовете на сдружение “Българска отбранителна индустрия“, която се проведе във Варна. 
Министър Найденов отправи молба към представителите на сдружението да направят 
предложения за промени в Закона за обществените поръчки и Наредбата за възлагане на 
специални обществени поръчки, които да водят до облекчаване на процедурите, без това да 
влиза в противоречие с европейските директиви.  
 
Заглавие: Ангел Найденов участва в среща на сдружение “Българска отбранителна 
индустрия“  
Подзаглавие:  
Автор:  
Текст: /КРОСС/ Министърът на отбраната Ангел Найденов участва в работна среща на 
членовете на сдружение “Българска отбранителна индустрия“, която се проведе във Варна. 
Министър Найденов отправи молба към представителите на сдружението да направят 
предложения за промени в Закона за обществените поръчки и Наредбата за възлагане на 
специални обществени поръчки, които да водят до облекчаване на процедурите, без това да 
влиза в противоречие с европейските директиви. В своето изказване той посочи, че има 
създадена работна група за развитие на технологично-индустриалната база, чиято задача е да 
работи за промяна на нормативната уредба с цел облекчаване на лицензионните и 
разрешителни режими. Министър Найденов каза още, че ръководството на Министерството на 
отбраната подкрепя пилотната инициатива на Европейската агенция по отбрана за използване 
на европейските структурни фондове в областта на отбраната. “Заявили сме желание наши 
експерти да се включат в работните групи за разработване на Стратегията за интелигентна 
специализация и изискванията за оперативна програма “Конкурентоспособност и иновации“ 
за следващия програмен период (2014-2020 г.)“, посочи той.  
Агенция КРОСС  
 

http://novini.dir.bg/news.php?id=14432120
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Дата: 13.07.2013  
Източник: www.cross-bg.net  
Връзка: http://www.cross.bg/naiidenov-otbranata-poruchki-1367935.html  
Брой думи: 158  
 
 
Резюме: /КРОСС/ Министърът на отбраната Ангел Найденов участва в работна среща на 
членовете на сдружение "Българска отбранителна индустрия", която се проведе във Варна. 
Министър Найденов отправи молба към представителите на сдружението да направят 
предложения за промени в Закона за обществените поръчки и Наредбата за възлагане на 
специални обществени поръчки, които да водят до облекчаване на процедурите, без това да 
влиза в противоречие с европейските директиви.  
 
Заглавие: Ангел Найденов участва в среща на сдружение "Българска отбранителна 
индустрия"  
Подзаглавие:  
Автор:  
Текст: /КРОСС/ Министърът на отбраната Ангел Найденов участва в работна среща на 
членовете на сдружение "Българска отбранителна индустрия", която се проведе във Варна. 
Министър Найденов отправи молба към представителите на сдружението да направят 
предложения за промени в Закона за обществените поръчки и Наредбата за възлагане на 
специални обществени поръчки, които да водят до облекчаване на процедурите, без това да 
влиза в противоречие с европейските директиви. В своето изказване той посочи, че има 
създадена работна група за развитие на технологично-индустриалната база, чиято задача е да 
работи за промяна на нормативната уредба с цел облекчаване на лицензионните и 
разрешителни режими. Министър Найденов каза още, че ръководството на Министерството на 
отбраната подкрепя пилотната инициатива на Европейската агенция по отбрана за използване 
на европейските структурни фондове в областта на отбраната. "Заявили сме желание наши 
експерти да се включат в работните групи за разработване на Стратегията за интелигентна 
специализация и изискванията за оперативна програма "Конкурентоспособност и иновации" 
за следващия програмен период (2014-2020 г.)", посочи той.  
 

http://www.cross.bg/naiidenov-otbranata-poruchki-1367935.html
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Дата: 13.07.2013  
Източник: www.vesti.bg  
Връзка: http://www.vesti.bg/index.phtml?tid=40&oid=5927611#commentsBlock  
Брой думи: 484  
 
 
Резюме: Министърът на отбраната Ангел Найденов участва в работна среща на членовете на 
сдружение "Българска отбранителна индустрия", която се проведе във Варна, съобщиха от МО.  
 
Заглавие: А. Найденов: Има готовност да се работи съвместно с отбранителната 
индустрия  
Подзаглавие:  
Автор:  
Текст: Министърът на отбраната Ангел Найденов участва в работна среща на членовете на 
сдружение "Българска отбранителна индустрия", която се проведе във Варна, съобщиха от МО.  
По време на срещата министър Найденов запозна участниците с инвестиционната политика на 
Министерството на отбраната и с инициативите, свързани с развитието на отбранително-
технологичната индустриална база, в интерес на сигурността и отбраната. "Очаквам днешната 
дискусия да доведе до конкретни резултати за всички участници, тъй като тя е не само 
възможност за осъществяване на личен контакт, но най-вече платформа за обмен на идеи и 
предложения за решаване на проблемите", каза той.  
Министър Найденов отправи молба към представителите на сдружението да направят 
предложения за промени в Закона за обществените поръчки и Наредбата за възлагане на 
специални обществени поръчки, които да водят до облекчаване на процедурите, без това да 
влиза в противоречие с европейските директиви.  
В своето изказване той посочи, че има създадена работна група за развитие на технологично-
индустриалната база, чиято задача е да работи за промяна на нормативната уредба с цел 
облекчаване на лицензионните и разрешителни режими.  
Министър Найденов каза още, че ръководството на Министерството на отбраната подкрепя 
пилотната инициатива на Европейската агенция по отбрана за използване на европейските 
структурни фондове в областта на отбраната. "Заявили сме желание наши експерти да се 
включат в работните групи за разработване на Стратегията за интелигентна специализация и 
изискванията за оперативна програма "Конкурентоспособност и иновации" за следващия 
програмен период (2014-2020 г.)", посочи той.  
Министър Найденов подчерта, че основните стратегически документи, очертаващи политиката 
на Министерството на отбраната за развитие на целия сектор - "Стратегия за развитие на 
българската отбранително-технологична индустриална база и "Стратегия за изследвания и 
технологии в сигурността и отбраната", приети през 2012, са останали само на хартия и нямат 
практическа реализация. "Взаимоотношенията между Министерството на отбраната и 
предприятията от българската отбранителна индустрия са сведени до нула", каза той.  
В заключение министър Найденов отбеляза, че от страна на ръководството на Министерството 
на отбраната има готовност да се работи съвместно с отбранителната индустрия и да се 
увеличи процентът на участие на ведомството с цел реализиране на възможностите на 
българските компании.  
По време на срещата бяха направени изказвания още от съпредседателите на сдружението 
Николай Ибушев, Петьо Милков и Стефан Воденичаров. Очакванията на бизнеса са свързани 
предимно със стабилизиране на средата в страната и възможностите за инвестиции и 
планиране на дейността на дружествата.  
Бяха обсъдени още въпроси, свързани с пътищата, способите и механизмите за бъдещото 
развитие на отбранителната ни индустрия. В срещата участваха още новоназначеният 
областен управител на Варна Иван Великов, народни представители от 42-то Народно 
събрание на Република България и членове на Комисията по отбрана, както и началникът на 
политическия кабинет на министъра на отбраната Иван Жерков.  
Сдружението "Българска отбранителна индустрия" е неправителствена организация на 
основните производители на военна и специална индустрия в България. То е единственият 
представител на нашата страна в Асоциацията на Аерокосмическите и отбранителните 
индустрии в Европа и основен партньор на правителството в разработването и изпълнението 
на Стратегията за развитието на българската отбранително-технологична индустриална база. 
/БГНЕС /  
 

http://www.vesti.bg/index.phtml?tid=40&oid=5927611#commentsBlock
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Дата: 13.07.2013  
Източник: www.dariknews.bg  
Връзка: http://dariknews.bg/view_article.php?article_id=1114970?  
Брой думи: 288  
 
 
Резюме: Екипът на Областен информационен център - Кюстендил проведе в Дупница 
информационна среща, на която представи пред заинтересовани представители на бизнеса 
актуална информация по Оперативна програма „Развитие на конкурентоспособността на 
българската икономика 2007-2013 г.".  
 
Заглавие: ОИЦ Кюстендил представи актуални програми пред бизнесмени в Дупница  
Подзаглавие:  
Автор:  
Текст: Екипът на Областен информационен център - Кюстендил проведе в Дупница 
информационна среща, на която представи пред заинтересовани представители на бизнеса 
актуална информация по Оперативна програма „Развитие на конкурентоспособността на 
българската икономика 2007-2013 г.".  
Участниците в срещата проявиха подчертан интерес към представянето на възможностите и 
промените в условията за кандидатстване по процедура за подбор на проекти „Енергийна 
ефективност и зелена икономика", която е финансирана по линия на Оперативна програма 
„Развитие на конкурентоспособността на българската икономика 2007-2013 г.". Сред 
представените нови условия при подготовката на проектни предложения за кандидатстване за 
безвъзмездна финансова помощ по процедурата BG161PO003-2.3.02 „Енергийна ефективност 
и зелена икономика", бяха посочени въвеждането на по-облекчени условия относно избора на 
изпълнител по Процедурата и увеличения процент на авансовите плащания на безвъзмездна 
финансова помощ по съответния проект. Участниците в срещата получиха информация за 
новото ПМС 69/11.03.2013 г. и стъпките за определяне на изпълнител според него.  
Интерес на срещата предизвика и презентацията за често допускани грешки и затруднения при 
подготовката и изпълнението на проекти по Оперативна програма „Развитие на 
конкурентоспособността на българската икономика 2007-2013 г.", като сред примерите 
бяха посочени липсата на ясна и конкретна обосновка и анализ на необходимостта от 
проектните дейности; неточно попълнени индикатори; некоректно попълнен бюджет и залагане 
на нереалистични срокове за изпълнение на дейностите в графика на изпълнението им.  
На информационното събитие беше представен също проектът на насоките за кандидатстване 
по предстоящата за обявяване процедура „Технологична модернизация в малки и средни 
предприятия" по ОП „Конкурентоспособност".  
Добри практики от реализирани от бизнеса проекти по оперативни програми също бяха 
представени на срещата. Екипът на Областен информационен център - Кюстендил информира 
присъстващите, че в рамките на своята дейност Центърът събира и популяризира добри 
практики от реализирани проекти в област Кюстендил по оперативните програми, 
съфинансирани от Структурните и Кохезионния фонд на Европейския съюз.  
 

http://dariknews.bg/view_article.php?article_id=3D1114970?
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Дата: 13.07.2013  
Източник: www.news.data.bg  
Връзка: 
http://news.data.bg/2/bulgaria/491723/%d0%bd%d0%b0%d0%b9%d0%b4%d0%b5%d0%bd%d0%be
%d0%b2-%d1%83%d1%87%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b2%d0%b0-%d0%b2-
%d1%81%d1%80%d0%b5%d1%89%d0%b0-%d0%bd%d0%b0-
%d1%81%d0%b4%d1%80%d1%83%d0%b6%d0%b5%d0%bd%d0%b8%d0%b5-
%d0%b1%d1%8a%d0%bb%d0%b3%d0%b0%d1%80%d1%81%d0%ba%d0%b0-
%d0%be%d1%82%d0%b1%d1%80%d0%b0%d0%bd%d0%b8%d1%82%d0%b5%d0%bb%d0%bd%
d0%b0  
Брой думи: 157  
 
 
Резюме: Министърът на отбраната Ангел Найденов участва в работна среща на членовете на 
сдружение "Българска отбранителна индустрия", която се проведе във Варна.  
 
Заглавие: Найденов участва в среща на сдружение "Българска отбранителна индустрия"  
Подзаглавие:  
Автор:  
Текст: Министърът на отбраната Ангел Найденов участва в работна среща на членовете на 
сдружение "Българска отбранителна индустрия", която се проведе във Варна.  
Министър Найденов отправи молба към представителите на сдружението да направят 
предложения за промени в Закона за обществените поръчки и Наредбата за възлагане на 
специални обществени поръчки, които да водят до облекчаване на процедурите, без това да 
влиза в противоречие с европейските директиви.  
В своето изказване той посочи, че има създадена работна група за развитие на технологично-
индустриалната база, чиято задача е да работи за промяна на нормативната уредба с цел 
облекчаване на лицензионните и разрешителни режими.  
Министър Найденов каза още, че ръководството на Министерството на отбраната подкрепя 
пилотната инициатива на Европейската агенция по отбрана за използване на европейските 
структурни фондове в областта на отбраната.  
"Заявили сме желание наши експерти да се включат в работните групи за разработване на 
Стратегията за интелигентна специализация и изискванията за оперативна програма 
"Конкурентоспособност и иновации" за следващия програмен период (2014-2020 г.)", посочи 
той.  
 

http://news.data.bg/2/bulgaria/491723/%d0%bd%d0%b0%d0%b9%d0%b4%d0%b5%d0%bd%d0%be%d0%b2-%d1%83%d1%87%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b2%d0%b0-%d0%b2-%d1%81%d1%80%d0%b5%d1%89%d0%b0-%d0%bd%d0%b0-%d1%81%d0%b4%d1%80%d1%83%d0%b6%d0%b5%d0%bd%d0%b8%d0%b5-%d0%b1%d1%8a%d0%bb%d0%b3%d0%b0%d1%80%d1%81%d0%ba%d0%b0-%d0%be%d1%82%d0%b1%d1%80%d0%b0%d0%bd%d0%b8%d1%82%d0%b5%d0%bb%d0%bd%d0%b0
http://news.data.bg/2/bulgaria/491723/%d0%bd%d0%b0%d0%b9%d0%b4%d0%b5%d0%bd%d0%be%d0%b2-%d1%83%d1%87%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b2%d0%b0-%d0%b2-%d1%81%d1%80%d0%b5%d1%89%d0%b0-%d0%bd%d0%b0-%d1%81%d0%b4%d1%80%d1%83%d0%b6%d0%b5%d0%bd%d0%b8%d0%b5-%d0%b1%d1%8a%d0%bb%d0%b3%d0%b0%d1%80%d1%81%d0%ba%d0%b0-%d0%be%d1%82%d0%b1%d1%80%d0%b0%d0%bd%d0%b8%d1%82%d0%b5%d0%bb%d0%bd%d0%b0
http://news.data.bg/2/bulgaria/491723/%d0%bd%d0%b0%d0%b9%d0%b4%d0%b5%d0%bd%d0%be%d0%b2-%d1%83%d1%87%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b2%d0%b0-%d0%b2-%d1%81%d1%80%d0%b5%d1%89%d0%b0-%d0%bd%d0%b0-%d1%81%d0%b4%d1%80%d1%83%d0%b6%d0%b5%d0%bd%d0%b8%d0%b5-%d0%b1%d1%8a%d0%bb%d0%b3%d0%b0%d1%80%d1%81%d0%ba%d0%b0-%d0%be%d1%82%d0%b1%d1%80%d0%b0%d0%bd%d0%b8%d1%82%d0%b5%d0%bb%d0%bd%d0%b0
http://news.data.bg/2/bulgaria/491723/%d0%bd%d0%b0%d0%b9%d0%b4%d0%b5%d0%bd%d0%be%d0%b2-%d1%83%d1%87%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b2%d0%b0-%d0%b2-%d1%81%d1%80%d0%b5%d1%89%d0%b0-%d0%bd%d0%b0-%d1%81%d0%b4%d1%80%d1%83%d0%b6%d0%b5%d0%bd%d0%b8%d0%b5-%d0%b1%d1%8a%d0%bb%d0%b3%d0%b0%d1%80%d1%81%d0%ba%d0%b0-%d0%be%d1%82%d0%b1%d1%80%d0%b0%d0%bd%d0%b8%d1%82%d0%b5%d0%bb%d0%bd%d0%b0
http://news.data.bg/2/bulgaria/491723/%d0%bd%d0%b0%d0%b9%d0%b4%d0%b5%d0%bd%d0%be%d0%b2-%d1%83%d1%87%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b2%d0%b0-%d0%b2-%d1%81%d1%80%d0%b5%d1%89%d0%b0-%d0%bd%d0%b0-%d1%81%d0%b4%d1%80%d1%83%d0%b6%d0%b5%d0%bd%d0%b8%d0%b5-%d0%b1%d1%8a%d0%bb%d0%b3%d0%b0%d1%80%d1%81%d0%ba%d0%b0-%d0%be%d1%82%d0%b1%d1%80%d0%b0%d0%bd%d0%b8%d1%82%d0%b5%d0%bb%d0%bd%d0%b0
http://news.data.bg/2/bulgaria/491723/%d0%bd%d0%b0%d0%b9%d0%b4%d0%b5%d0%bd%d0%be%d0%b2-%d1%83%d1%87%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b2%d0%b0-%d0%b2-%d1%81%d1%80%d0%b5%d1%89%d0%b0-%d0%bd%d0%b0-%d1%81%d0%b4%d1%80%d1%83%d0%b6%d0%b5%d0%bd%d0%b8%d0%b5-%d0%b1%d1%8a%d0%bb%d0%b3%d0%b0%d1%80%d1%81%d0%ba%d0%b0-%d0%be%d1%82%d0%b1%d1%80%d0%b0%d0%bd%d0%b8%d1%82%d0%b5%d0%bb%d0%bd%d0%b0
http://news.data.bg/2/bulgaria/491723/%d0%bd%d0%b0%d0%b9%d0%b4%d0%b5%d0%bd%d0%be%d0%b2-%d1%83%d1%87%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b2%d0%b0-%d0%b2-%d1%81%d1%80%d0%b5%d1%89%d0%b0-%d0%bd%d0%b0-%d1%81%d0%b4%d1%80%d1%83%d0%b6%d0%b5%d0%bd%d0%b8%d0%b5-%d0%b1%d1%8a%d0%bb%d0%b3%d0%b0%d1%80%d1%81%d0%ba%d0%b0-%d0%be%d1%82%d0%b1%d1%80%d0%b0%d0%bd%d0%b8%d1%82%d0%b5%d0%bb%d0%bd%d0%b0
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Дата: 13.07.2013  
Източник: www.novini.bg  
Връзка: http://www.novini.bg/news/146820-найденов-участва-в-среща-на-сдружение-
quot;българска-отбранителна-индустрия-quot;.html  
Брой думи: 180  
 
 
Резюме: Министърът отправи молба към представителите на сдружението да предложат 
промени в Закона за обществените поръчки и Наредбата за възлагане на специални 
обществени поръчки  
Министърът на отбраната  
Ангел Найденов участва в работна среща на членовете на сдружение "Българска отбранителна 
индустрия", която се проведе във Варна.  
 
Заглавие: Найденов участва в среща на сдружение "Българска отбранителна индустрия"  
Подзаглавие:  
Автор: Десислава Станева  
Текст: Министърът отправи молба към представителите на сдружението да предложат 
промени в Закона за обществените поръчки и Наредбата за възлагане на специални 
обществени поръчки  
Министърът на отбраната  
Ангел Найденов участва в работна среща на членовете на сдружение "Българска отбранителна 
индустрия", която се проведе във Варна.  
Министър Найденов отправи молба към представителите на сдружението да направят 
предложения за промени в Закона за обществените поръчки и Наредбата за възлагане на 
специални обществени поръчки, които да водят до облекчаване на процедурите, без това да 
влиза в противоречие с европейските директиви.  
В своето изказване той посочи, че има създадена работна група за развитие на технологично-
индустриалната база, чиято задача е да работи за промяна на нормативната уредба с цел 
облекчаване на лицензионните и разрешителни режими.  
Министър Найденов каза още, че ръководството на Министерството на отбраната подкрепя 
пилотната инициатива на Европейската агенция по отбрана за използване на европейските 
структурни фондове в областта на отбраната.  
"Заявили сме желание наши експерти да се включат в работните групи за разработване на 
Стратегията за интелигентна специализация и изискванията за оперативна програма 
"Конкурентоспособност и иновации" за следващия програмен период (2014-2020 г.)", посочи 
той.  
 

http://www.novini.bg/news/146820-найденов-участва-в-среща-на-сдружение-quot;българска-отбранителна-индустрия-quot;.html
http://www.novini.bg/news/146820-найденов-участва-в-среща-на-сдружение-quot;българска-отбранителна-индустрия-quot;.html


 

 

18 

М
е
д

и
е
н
 м

о
н

и
то

р
и
н

г 
| 
 7

/1
4
/2

0
1
3

 

Дата: 13.07.2013  
Източник: www.novini.dir.bg  
Връзка: http://novini.dir.bg/2013/07/13/news14431274.html  
Брой думи: 489  
 
 
Резюме: Министърът на отбраната Ангел Найденов участва в работна среща на членовете на 
сдружение Българска отбранителна индустрия,която се проведе във Варна, съобщиха от МО.  
 
Заглавие: А. Найденов: Има готовност да се работи съвместно с отбранителната 
индустрия  
Подзаглавие:  
Автор:  
Текст: Министърът на отбраната Ангел Найденов участва в работна среща на членовете на 
сдружение Българска отбранителна индустрия,която се проведе във Варна, съобщиха от МО.  
Министърът на отбраната Ангел Найденов участва в работна среща на членовете на 
сдружение Българска отбранителна индустрия,която се проведе във Варна, съобщиха от МО.  
По време на срещата министър Найденов запозна участниците с инвестиционната политика на 
Министерството на отбраната и с инициативите, свързани с развитието на отбранително-
технологичната индустриална база, в интерес на сигурността и отбраната.Очаквам днешната 
дискусия да доведе до конкретни резултати за всички участници, тъй като тя е не само 
възможност за осъществяване на личен контакт, но най-вече платформа за обмен на идеи и 
предложения за решаване на проблемите,каза той.  
Министър Найденов отправи молба към представителите на сдружението да направят 
предложения за промени в Закона за обществените поръчки и Наредбата за възлагане на 
специални обществени поръчки, които да водят до облекчаване на процедурите, без това да 
влиза в противоречие с европейските директиви.  
В своето изказване той посочи, че има създадена работна група за развитие на технологично-
индустриалната база, чиято задача е да работи за промяна на нормативната уредба с цел 
облекчаване на лицензионните и разрешителни режими.  
Министър Найденов каза още, че ръководството на Министерството на отбраната подкрепя 
пилотната инициатива на Европейската агенция по отбрана за използване на европейските 
структурни фондове в областта на отбраната.Заявили сме желание наши експерти да се 
включат в работните групи за разработване на Стратегията за интелигентна специализация и 
изискванията за оперативна програма Конкурентоспособност и иновации за следващия 
програмен период (2014-2020 г.),посочи той.  
Министър Найденов подчерта, че основните стратегически документи, очертаващи политиката 
на Министерството на отбраната за развитие на целия сектор -Стратегия за развитие на 
българската отбранително-технологична индустриална база иСтратегия за изследвания и 
технологии в сигурността и отбраната,приети през 2012, са останали само на хартия и нямат 
практическа реализация.Взаимоотношенията между Министерството на отбраната и 
предприятията от българската отбранителна индустрия са сведени до нула,каза той.  
В заключение министър Найденов отбеляза, че от страна на ръководството на Министерството 
на отбраната има готовност да се работи съвместно с отбранителната индустрия и да се 
увеличи процентът на участие на ведомството с цел реализиране на възможностите на 
българските компании.  
По време на срещата бяха направени изказвания още от съпредседателите на сдружението 
Николай Ибушев, Петьо Милков и Стефан Воденичаров. Очакванията на бизнеса са свързани 
предимно със стабилизиране на средата в страната и възможностите за инвестиции и 
планиране на дейността на дружествата.  
Бяха обсъдени още въпроси, свързани с пътищата, способите и механизмите за бъдещото 
развитие на отбранителната ни индустрия. В срещата участваха още новоназначеният 
областен управител на Варна Иван Великов, народни представители от 42-то Народно 
събрание на Република България и членове на Комисията по отбрана, както и началникът на 
политическия кабинет на министъра на отбраната Иван Жерков.  
Сдружението Българска отбранителна индустрия е неправителствена организация на 
основните производители на военна и специална индустрия в България. То е единственият 
представител на нашата страна в Асоциацията на Аерокосмическите и отбранителните 
индустрии в Европа и основен партньор на правителството в разработването и изпълнението 

http://novini.dir.bg/2013/07/13/news14431274.html
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на Стратегията за развитието на българската отбранително-технологична индустриална база. 
/БГНЕС  
БГНЕС   

 


